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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, tárca nélküli miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért három éve frissült utoljára az egyszerűsített 
honosítás honlapja?"

Tisztelt Miniszter úr!

A Jobbik megalakulása óta kiáll a külhoni magyarság egyszerűsített honosítása, közkeletűbb nevén 
a kettős állampolgárság mellett. Ezért támogattuk az Országgyűlésben az ezt lehetővé tevő 
törvénymódosítást, amely megnyitotta az utat nemzetünk közjogi újraegyesülése előtt.

A Jobbik mindent megtett annak érdekében, hogy a lehető legtöbb, állampolgársággal még nem 
rendelkező magyar ember figyelmét felhívja a honosítás könnyített lehetőségére. Eközben kemény 
fellépést követeltünk mindenkivel szemben, aki a magyar állampolgárságot csalárd módon, a 
magyar hivatali apparátusban dolgozókat lefizetve, megkérdőjelezhető célok érdekében szerezte 
meg.

Miközben ma már bőven egymillió felett van az egyszerűsített honosítással magyar 
állampolgárságot szerző honfitársaink száma, az adatokat figyelve világos, hogy a Kárpát-
medencében és szerte a nagyvilágban további több százezer olyan honfitársunk él, akik valamilyen 
okból kifolyólag még nem éltek ezzel a lehetőséggel. Úgy gondolom, az ő elérésük, megszólításuk 
is kiemelt jelentőséggel bír.

Ezért is volt furcsa szembesülnünk vele, hogy az allampolgarsag.gov.hu honlap, amely az 
egyszerűsített honosítás hivatalos kormányzati oldala, utoljára 2016 májusában frissült, azóta pedig 
egyetlen bejegyzés sem található rajta semmilyen témában.

Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter urat:

- Miért nem frissült 2016 óta az allampolgarsag.gov.hu oldal?
- Tervezik-e frissíteni a közeljövőben?



- Éves szinten mennyibe kerül az oldal fenntartása?

Várom megtisztelő válaszát!

Bencsik János
Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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